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ZAPISNIK

5. redne seje Sveta Cetrlne skupnosti Dravlje, kije bilav sredo, 18. marca2015.
Seja je potekala na sede2u Cetrlne skLrpnosti Dravlje, Draveljska 44, Ljubljana.

Sejo je sklical in vodil predsednih sveta e etrtne skupnosti Dravlje, Marko Zibelnik. Seja se je zvodno
snemala.

Navzoii ilani Sveta:
Franc BAVEC, Franci COLJA, Mag. UrSka INTIHAR, Klemen JERINC, Gabrijel LE,SKOVEC,
Simona LESKOVEC, Mina LUNDER. Metka MACARO-HITI, Jasna MEDVESEK, Jordan
MEDVESEK, MatjaZ SpAf in Marko ZIBELNIK.

Odsotni ilani Sveta:
Samo Fekonja (opr.), Karmen KUHAR ZAJEC (opr.), Dunja VAUPOTIi (opr.).

Ostali navzoii:
Nata5a I(RZAN - SLS MU MOL, Simon StnXtf - SLS MU MOL in obiskovalka.

Seja se je pridela ob I 7.00 uri ob navzodnosti 12. dlanov Sveta od I 5. dlanov.

Predsedu.iodi ie odprl razpravo o dnevnem redu, ki so ga dlani Sveta prejeli s sklicern seje. Razprave
rri bilo zato je predsedujodi dal na glasovanje predlog dnevnega reda:

1. Potrditev zapisnika 4. redne in 1. korespondenine seje sveta es Dravlje
2. Pobude in vpra5anja ilanov Sveta dS Dravlje
3. Poroiilo predsednika Sveta iS Dravlje
4. Ureditev Kamnogori5ke ceste

5. Izvedbeni nairt 2015 iS Dravlje
6. Brilejeva plobiad

7. Prometne ureditve na obmodju e S Dravlje o

8. Vkljuiitev Kulturno umetni5kega druStva Lumin v Program iS Dravtje za mladino,
aktivno starost in medgeneracijsho sodelovanje

Navzodih je bilo 12 dlanov Sveta.
Opredelilo se je 12 dlanov Sveta.
Za je glasovalo 12 dlanov Sveta.

Dnevni red je bil sprejet.

AD 1.

POTRDITEV ZAPISNIKA 4. REDI{E IN 1. KORESPONDBNCXN

SEJE SVETA ES DRAVLJB
Predsedujodije odprl razpravo o zapisniku 4. r'edne se.ie Sveta ietrtne skupnosti Dravlje.
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Pripomb ni bilo, zato je dal predsedujodi na glasovanje:

PREDLOG SKLEPA 5t. 1/5

Svet detrtne skupnosti Dravlje X{estne obiine Ljubljana potrjuje zapisnik 4. redne seje Sveta
Cetrtne skupnosti Dravlje Mestne obiine Ljubljana.

Navzodih je bilo l2 dlanov Sveta.
Opredelilo se je 12 dlanov Sveta.
Za je glasovalo 12 dlanov Sveta.

Sklep l/5 je bil sprejet.

Predsedujodi je odprl razpravo o zapisniku I . korespondendne seje Sveta ietrtrre skupnosti Dravlje.

Pripornb ni bilo, zato je dal predsedujodi na glasovanje:

PREDLOC SKLEPA 3t.215
^xSvet Cetrtne skupnosti Dravlje Mestne obiine Ljubljana potrjuje zapisnik 1. korespondenine
seje Sveta Cetrtne skupnosti Dravlje Mestne obiine Ljubljana.

Navzoiih je bilo 12 dlanov Sveta.
Opredelilo se.ie 12 dlanov Sveta.
Za je glasovalo l2 dlanov Sveta.

Sklep 2/5 je bil sprejet.

AD 2.

POBUDE II{ VPRASANJA .I,AXOV SVETA dS NNAVUTN

Clani Sveta iS Dravlje so bili z vpraianjem dlanice Sveta, Simone Leskovec, seznanjeni v okviru
dodatnega gradiva za sejo. Vpra5anje se je nanaialo na plan malih del oz. iz plana izpadlo ko3njo
hriba rned otro5kima igri5dema na Ulici 28. maja. V odgovoru je predsedujodi povedal, da se bo iS
Dravlje poskusila dogovoriti za koinji predmetnega obmodja ob izvedbi ko5nje nad zakloni5dern.

Pobudo dlana Sveta fS Dravlje. Jorclana Medve5ka, so dlani Sveta prejeli kot dodatno graclivo.
PobLrdo zobrazloLitvijo je predstavil prisotr-rim. V razpravije bilo povedano, da so trije podhodi pod
Celov5ko cesto na obrnodju ietrtne skupnosti Dravlje potrebni riLrjne sanacije, ki bo zagotavljala
varno uporabo objektov. Glede na stanje na terenu so objekti zanemarjeni in za uporabo niso varni.
Povedano je bilo, da je marsikoga strah, ko ponodi predka ob.jekt.
V razpravi so se vsi dlani Sveta CS Dravlje strinjali, da je'potrebno podhode primerno vizualno
urediti, kar bi popestrilo podhode in ljudem vlilo nek obdutek varnosti, hkrati pa bi s tern zavirali oz.
prepredevali pojav vandalizma. V okviru vizualne ureditve podhodov Svet CS Dravlje predlaga v
podhode umestitev grafitov mladih umetnikov v skladLr s koordinacilo strokovnih sluZb MOL.

Po zakljuderi razpravije dal predsedujodi na glasovanje:

PREDLOG SKLEPA 5t.3i5
Svet detrtne skupnosti Dravlje Mestne obiine Ljubljana se je seznanil s pobudo ilana Sveta tS
Drar4ie glede ureditve podhotlov pod Celov5ko cesto na obmoiju iS Dravlje.
Svet Cetrtne skupnosti Dravlje Mestne obiine Ljubljana predlaga Oddelku za gospodarske
dejavnosti in promet, Odseku z^ vzdrievanje MU MOL, celovito sanacijo podhodov
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(razsvetljava, tlaki, steneo stopnice, pomoini prostori - sanitarije), hkrati pa pretllaga, tla bi se s
ciljem usmerjenim proti vandalizmu, podhodi uredili s >>kreacijami< mladih umetnikov -
grafiti, kar tri popestrilo podhode in s tem nudilo tjudem kvalitetnejii bivalni prostor.

Navzodih je bilo 12 dlanov Sveta.
Opredelilo se je l2 dlanov Sveta.
Za je glasovalo 12 dlanov Sveta.

Sklep 3/5 je bil sprejet.

Glede pobude o vplivu na stanovanjsko politiko MOL dtanice Sveta iS Llravlje, Mine Lunder, ki je
bila predstavljena na 4. redni seji Sveta iS Dravlje, je preclsedujodi povedal,"da bo Mestni Svet na
svoji naslednji seji obravnaval program Javnega stanovaniskega sklada MOL za leti 2015 in 2016 -
gradivo so dlani Sveta CS Dravlje pre-ieli z obvestilom o seji Mestnega Sveta. V razpravi je bilo
povedano, da naj se stanovanjska problematiki ureja na rnestni ravni .

AD 3.

POROEILO PREDSEDNIKA SVBTA iS NNAVTTT

Predsedujodi je dlane Sveta iS Dravl-ie seznanil z:

l. Prireditve ob dnevu iena in materinskem dnevu v Podutiku. ki se je odvijala 13.03.2015 v
ZupniSdu v Podutiku, se je udeleZilo dokaj veliko ljudi. Predstava je bila zelo dobra. je pa
predsedujodi povedal, da je pogreial vloZek sarnih Lrpokojencev in tudi program ga.
Dobnikar. V nadaljnji razpravi, ki.ie potekala, je nekaj dlanov Sveta izpostavilo prireclitveli
prostor, sa1 ZupniSde kot tako ni primerno za prireditve ob dnevu Zena. Dogovorjeno je, da se
Svet naslednje leto ob pripravi predmetnega dogodka poveZe s Dru5tvom upokojencev
Podutik.

2. Zabelelko sestanka PodZupana MgL, Dejana Crnek4 s predsedniki detrtnih skr-rpnosti v
detftek, i5.01.2015, so ilani Sveta CS Dlavlje pre.ieli. ilane Svetaje predsedujodi otvestil o
prihodnjem sestanku s PodZupanom. ki bo v detftek, 19.03.2015, v proitorih CS eezigrad.

Prav tako so dlani Sveta CS Dravlje prejeli zabeleZko sestanka glede Ceste Andre.ia Bitenca,
ki je bil v sredo, 28.0i.2015. Hkrati je obvestil prisotne, da se je gradnja in obnova
vodovoda, kanalizacije lodenega sistema in plinovoda ter ureclitev cest na pilonovi ulici,
Cesti Andreja Bitenca, Burnikovi in Klemendidevi r-rlici Le za(ela.

V navezavi na Cesto Andreja Bitenca je predsedLrjoei pove?al. <la se.le z dnern,,06.03.2015,
sestala Koordinacija iniciativnega odbora Ceste Andreja Bitenca - zabeleLko so dlani Sveta
prejel i.

Med 21.44.2015 in 21.05.2015 bo potekala razgrnitev OPN MOL.4 javne obravnave naj bi
bile v dasLr od 11.05 do 20.05.2015. Razgrnitev bo potekala na vseh detrtnih skr.rpnostih in na
Polianski - Oddelek za Lrrejanje prostora. Uradno obvestilo bodo detrtne skr-rpnosti 5e prejele.

Sestanek glede Jardeve Lrlice, kije bil planiran 2a03.03.2015, je bil odpovedan. Nadornestni
datunr je 23.03.2015 ob 10:30 uri v prostorih Oddelka za ravnanje z nepremidninarni MU
MOL, Adamid Lundrovo nabreile 2, Ljubliana. Prizadeti obdani lelljo oz. prosijo, da je na
sestanku prisotna tudi CS Dravlje.

5.

3.

4.

6.
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AD 4.

UREDITEV KAMNOGORTSKE CESTE
Predsedujodi je povedal, da je Cetrtna skupnost prejela 11.03.20i5 projekt >Ureditev plodnika na
Karnnogori5ki cesti od objekta 5t. 75 do obradaliSda za avtobus<<. V razpravi je bilo povedano. da
Cetftna skupnost zavrata Projekt. CS Dravlje je Ze v letu 2013 podala pobudo po celostni ureditvi
KamnogoriSke ceste. Glede na to, da se Cesta Andreja Bitenca ureja v celoti, se mora hkrati v celoti
Lrrediti tudi Kamnogori5ka cesta. V okviru razprave je bila predlagana dasovlo uskladitev urejanja
Kamnogori5ke ceste s Cesto Andreja Bitenca. Kamnogori5ka cesta.ie povezovalna cesta in je-zato
nesmiselno. da se ureja Cesta Andreja Bitenca, Kamrrogori5ka cesta pa ne. V razpravi je bilo
povedano, da Kanrnogori5ka cesta preko Ceste Andreja Bitenca povezuje stanovalce in Soloobvezne
otroke iz naselij Dolnice in Glince s centrom mesta Ljubljana in ostalirni cleli mesta. trgovskimi
sredi5di ter Osnovnima Solama Mi5ka Kranjca in l(oseze, ki so dostopni posredno oz. neposredno z
avtobusom 3t. 22, zato ie potrebna ureditev predmetne ceste za nalnen nroZnosti voZnje avtobusa
LPP. Samo plodnik ni dovol-i. Cesta mora biti obvezno prevozna za avtobuse Lpp in opremljena z
vso komunalno infrastrukturo.

Predsedujodije po razpravi dal na glasovanie:

PREDLOG SKLEPA \t.415
Svet ietrtne skupnosti Dravlje Mestne obiine Ljubljana se je seznanil s projektom >>Ureclitev
ploinika na Kamnogori5ki cesti od objekta 5t. 75 do obraiali5ta za avtotruse<< in ga hkrati
zavraia.
Svet tetrtne skupnosti Dravlje Mestne obiine Ljubljana predlaga Oddelku za gospodarske
dejavnosti in promet, Odseku za vzclri,evanje MU MOL, celovito komunalno ureditev od
otrrataliSia do kriii5ia s Cesto Andreja Bitenca. Kamnogori5ka cesta je povezovalna cesta, zato
mora biti primerno urejena za cestni promet, da bosta skupaj s Cesto Andreja Bitenca nudili za
uporabnike smiselno povezavo Sir5ega obmoija.

Navzodilr je bilo l2 dlanov Sveta.
Opredelilo se je 12 dlanov Sveta.
Za je glasovalo 12 dlanov Sveta.

Sklep 4/5 je bil sprejet.

AD 5.

IZVEDBENI NAdRT 20I5.S ON,ir'UIN
V okviru razprave sta dlanici Sveta Jasna Medvesek in Mina Lunder razloLili svoja predlaga oz.
idejne zasnove, kar so dlani Sveta prejeli kot dodatno gradivo p.o e-posti.

Med razpravo so dlani Sveta iS Dravlje zakljudili:
- Da bi bili programi CS bolj obiskani, je potrebno delati na obve5danju obdanov npr. letaki,

oglasinaavtobusih LPP, naoglasnih tablah poblokih preko hi5nih svetov oz. odborov...
- lzpostavljena je bila teZava shranjevanja rekvizitov potrebnih za izvajarle programov CS.

Dodatni prostori za rekvizite so nu.jni.
- Privabitije potrebno d.im ved umetnikov in kultLrnrikov, ki bi lahko popestrili programe iS

Dravlie.
- V progran',e iS je potrebno vkljuditidim ved dru5tev, ki so del Programa za mladino. aktivno

starost in medgeneracijsko povezovanje.
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Predsedujodije povedal, da so prisotni prejeli tabelo, kot priponrodek za planiranje prograrnov. Nekaj
od programov je tradicionalnih: Dan CS, prireditev v Podutiku, Dravlje pojejo, Rokov sejem,
komemoracija na draveljskent pokopali5du ob Dnevu spomina na mftve, Dnevi varstva pred
poZarom...nekaj pa jih bo Svet planiral na novo, kar bo Svet obravnaval na naslednji seji Sveta eS
Dravlje, ko se bo izvedberri nadft,za leto 2015 tudi potrdil.

Predsedujoiije ob zakljLrdku razprave povzel predloge izpostavljene v razpravi, ki bodo vkljudeni v
predlog izvedbenega nadrta 2015. Finandna sredstva bodo porabljena za ogla5evanje programov;
Spotlne progran'l.e: Sporlne prireditve se bodo izvajale samostojno - kot npr. teden Sporta, ne pa npr. v
okviru Dneva CS, ko se bo odvijala le kulturna prireditev s pogostitvijo; na Dan sosedov se bo
odvijal bor.vling in veselica; predlagal.le tudi 2 koucefta.

Predsedujodije dal na glasovanje:

PREDLOG SI(LEPA 5T. SIS

Svet iS Dravlje Mestne otriine Ljubljana je seznanjen s predlogi za sestavo izvedbenega nairta
2015 CS Dravlje.
Svet CS Dravlje Mestne obiine Ljubljana bo v celoti potrdil izvedbeni plan eS Dravlje znleto
2015 na naslednji seji Sveta CS Dravlje.

Navzodib je bilo 12 dlanov Sveta.
Opredelilo se je i2 dlanov Sveta.
Za je glasovalo l2 ilanov Sveta.

Sklep 5/5 je bil sprejet.

AD 6.

BRILEJEVA PLOSdAD
Predsedujodi je seznanil dlane Sveta iS Dravlie s pobudo in odgovorom Odseka za pobude
meSdanov.

V razpravi, ki je sledila, je bilo povedano:

Na seji sveta CS Dravlje je bil prisoten dlan in podpredsednik Sveta CS Dravlje,Matjai. Spat, kije
hkratitudi predsednik Civilne iniciative Dravlje za ureditev Britejeve, katere namen je zaidititi etaLne
latnike in njihovo lastnino. Povedalje, da Civilna iniciativa povezuje vse hi5ne oclbore na Brile.ievi -
skupaj okoli 4500 ljudi, in da irna Civilna iniciativa za to pooblaSdeno oclvetnico, kijo zastopa. Vsak
etaZni lastnik oz. obdan se lahko obnre ali na hiSni odbor ali na Civilno iniciativo kjer bo prejel
odgovor in zato niso potrebne nikakrine anonimke, s katero so pris?rtni oznadili pobudo. ilani Sveta
so se v nadaljevarrju strinjali, da na anonirnke Svet ne bo odgovarjal. Predsednik Civilne iniciative.ie
povedal, da so MOL-u oz. Zupanu v vec let tra.iajodi debati ponuclili ved moZnih reiitev in predlogov
s dim cenejiirni re5itvami problematike na Brilejevi-v izogib,sodiSdu in sodnih stro5kov. Povedalje,
da irnajo lastniki v kupoprodajnih pogodbah jasno napisano, da je bila soseska zgrajena s

komunalnimi prispevki vkljudenimi v eeno kvadratnega metra stanovania. Brilejeva je edina od
sosesk, ki ima nadrte funkcionalne razmejitve in povrSin. Po teh parkirna rnesta pod plo5dadjo
pripadajo vsakokratnemu lastnikr: stanovanja ria Brilejevi.Telava pa je, ker je teh parkirnih mest le
70%. Ostalih3A% parkirnih nrest za stanovalce pa.je zarisano ob Pednikovi in ob Vodnikovi cesti -
vzporednicesti. Torej 1,5 in vedsobnim stanovanjen-r pripadajo parkirna mesta pod plo5dadjo glede na
prispevek vkljuden v ceno za kvadraten meter stauovanja. i sobna stanovania in garsonjere pa irnajo
parkirna mesta zagotovljena ob obodnih cestah, ki so natand,no dolodena oz. so zarisana. TeZave s

parkiriSdi teh30Yo bi se re5ile s podzemnirni garaZarni, ki bi morale bitipod hribom ob Brilejevi20 in
22,torej pravokotno na Brilejevo, der.nur so se stanovalci ua lastno Skodo odpovedali zaradi Solskega
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rezervata - v ceno kvadratttega metra so bila vkljudena tudi ta parkirna mesta. Civilna iniciativa trdi,
da parkirna mesta pod plo5dadjo nikakor niso od MOL-a. kar dokazujejo kupoprodajne pogodbe.

Predsednik Civilne iniciative Dravlje je povedal, da imajo vse elaborate v skladu z zakonodajo
narejene. Tudi sodi5de je zadevo Ze obravnavalo in so za to Le pladali takso, zadeva je v postopku.
Izpostavilje problem tehnidnega prevzema plo5dadi. Ob tehnidnern prevzernu so bile ponianjkl.iivosti
glede nosilnosti stebrov. Del stebrov je bil sicer ojadan, del pa ne zaradi razlidnih izvajalcev. Do
konca telinidni pregled ni bil narejen in do danes ploidad ni tehnidno prevzeta. Glede sanacije
ploidadi je izpostavil predlog: ker po plo5dadi poteka sluZnostna pot - pe5pot celotne soseske, bi
lahko iz tega naslova MOL izpladevala nadomestilo za sluZnost, s lcaterim bi stanovalci vsako leto
obnovilidoloden del plo5dadi, imeli bidvaalived stalno zaposlenih, ki bi obnavljali plo5dad. Povedal
je, da je plo5dad sicer zelo dobro zgrajena in da nitak5nih teZav kot npr. na Kunaverjevi. Izpostavilje
povezovallte mostidke, ki so MOL-ovi in cestiSde v koridorju.

Kdaj natandno je potekal zadnji sestanek Civilne iniciative Dravlje in MOL-a se predstavnik Civilne
iniciative ni spornnil. Clanorn Sveta je povedal, da so se naterro Brilejeve v prostorih na Draveljski
sestalitriklat - prisoten je biltudi Zupar. Bilo je zelo >budno< in prisotnih je bilo 400-500 krajanov.

Po razpravi je bilo zakljudeno: glede na to, da se mnenja MOL in etaZnih lastnikov razlikLriejo se

dlani Sveta strinja.io, da je reiitev problematike v pogovorih med MOL in Civilno iniciativo Dravlje
oz. odvetnico, kijo zastopa.

Predsedujodi je dal na glasovanje:

PREDLOC SKLEPA ST. O/S:

Svet eetrtne skupnosti Dravlje Mestne obdine Ljubljana ugotavlja, da je potruda anonimna.
Svet Cetrtne skupnosti Dravlje Mestne obiine Ljutrljana predlaga, da je re5itev problematike v
pogovorih med pristojnimi strokovnimi sluZbami MOL in odvetnico, ki zastopa Civilno
iniciativo Dravlje.

Navzodih je bilo l2 dlanov Sveta.
Opredelilo se je 12 dlanov Sveta.
Za je glasovalo l2 dlanov Sveta.

Sklep 6/5 je bil sprejet.

AD 7.

PROMETNE UREDITVE NA OBMOdJLTdS NRIVI-.IN
Clani Sveta so prejeli zbirnik potrebnih prometnilr ureditev z vhljudenirni vsemi pobudarni dlanov
Sveta CS Dravlje iu nere5eninri zadevami iz preteklega mandata Sveta CS Dravlje.

Predsedujodije hkrati s predstavitvijo predlogov odprl tudi razpravo:

l. IJreditev obstojeiih prehodov za pe5ce na obmoiju Peinikove oz. Brilejeve.
Predlog iS Dravlje: preveriti starr.ie prehodov za peice irr njihova ur",lit.u na obmoiju
Brilejeve - zarisi.

2. Parkiranje po ploinikih, zelenicah ter voZnja po zelenicah na Brilejevi.
Problerlatidna so obmodja med koridorji.
Predlog CS Dravlje: namestitev kolidkov, ki bodo prepredevali parkiranje na plodnikih in
dostop do zelenic.

3. Ureditev varne pe5 poti od konine postaje petice mimo Kaijega loga do uvoza na To5ko
ielo.
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4.

Predlog CS Draylie: po levi strani zarisatibelo drto ali sanacija zerllje ob PoclLrti5ki cesti cca
30Oni.
Manjkajoia povrSina za pe5ce v smeri konine postaje LPP 5t. 5 ob Poduti5ki cesti.
Zlasti so ranliivi otroci. ki dnevno hodijo na avtobus - iz Podutika do kondnega postajaliSda
in nazai.
Predlog CS Dravlje: Urnestitev plodnika na PodutiSki.
Nujno potreben prehod za pe3ce v kriZi5iu Klementiieve ulice in ceste Pod Kamno
gorico, kjer otrraia Solski avtobus,, ki pobira otroke.
Predlog CS Dravlje: zarisati prehod za pe5ce v kriZiSdu Klemendideva, Pod Kamno gorico.

6. Umestitev grbine (leieia cesta ovira) med Krivcema 2 in 6 nasproti lokala Betula za
umiritev prometa.
Predlog CS Dravlje: namestitev rnontaZne cestne ovire.
Velike hitrosti motornih vozil pri Kaijem logu po PodutiSki cesti iz smeri To5kega iela
proti Podutiku.
Predlog CS Dravljg namestitev leZede cestne ovire.
Velike hitrosti motornih vozil na cesti na To5ko Ielo.
Predlog cS Dravlje: predlog po umestitvi obdasnih zoLan.i na cest na Tosko delo.
Sprememba prometnega reZima v kriii5iu Celov5ke ceste in Korenianove
V preteklosti, se je v tenr kiiZi5du zgodilo Ze veliko prometnih rresred. Ob povedanern
prometu uspe zaviti na levo le dvema ali trem vozilom, zato se pogosto dogaja, da tisti, ki
polkroZno zavija-io nazaj na Celoviko v srner Centra ali zaviiajo levo na Korendanovo izsilijo
prednost tistim, ki vozrjo po Celov5ki iz smeri Sentvida.
Predlog CS Dravl-ie: v kriZiSde med Celov5ko cesto in Korendanovo pri zavijanju iz Celov5ke
na Korendanovo naj se doda fumena lu( za zavijanje in dopolni reZim delovanja tako, da se

ornogodi varno zavijanje.
10. Zamenjava prometnega ogledala v kriZi5iu Krovske in Korenianove

Ze postavlfetto ogledalo v tem kriZi5du dobro sluZi svojemu narnenu, vendar pa se ob
vlaZrrenr in hladnem vremenu ogiedalo tako orosi ali zarnrzne, da ni funkcionalno. Pri
zavijanju iz Krovske na Korenianovo, predvsem v smer proti Celoviki, je v prirneru, da ni
pomodi ogledala potrebno zapeljati Le na vozni pas Korendanove, da se pride do todlie
vidliivosti.
Preilog CS Dravlje: v kriZi5de med Krovsko in Korendarlovo na1 se pregleda primernost
ogleclala. gazanenja ali ureditako, da bo uporaben v vseh vremenskih pogojih.

11. Nepregleclnost v prometu zaradi iive meje ob Draveljski 46 (od Sojerjeve do parkiri5ia
pri Domu krajanov, Draveljska 44)
Liva meia na odsel<u med Sojerjevo in parkiri5dem ob Domu klajanov ovira preglecl s

plodnika na Draveljsko cesto in v celotni dolZini posega na samo cestiSde. Na nasprotni strani
Ziva meja podobno ovira dostop peScem.

Predlog CS Dravlie: na tem odseku naj se uredi plodnik. Po dolcondarju varovanih stanovanj
in povedanem prometu na tem odseku bo problem 5e bolj aRtualen kot je trenutno.

12. Oznaiitev intervencijske poti na obmoiju Klopiiieve in Kunaverjeve ulice.
PredlselslDiaylkidopolnitev prometnih znakov S001934 in 5003531 (prepovedan voZnje)
z dopolnilnirna tablama za iutervencijsko pot.

13. Umiritev prometa ob Vodnikovi cesti 279.
Predlog CS DravUe: preureditev obstojedega prehoda za peSce v dvigrr.ien prehod za peice

14. Problematika grbin na Sojerjer,i ulici naj se re5uje v skladu z ureditvijo enosmernega
prometa po Draigo5ki in Sojerjevi ulici.

15. Protrlematika Sojerjeva ulica - ovinek pri Petrolu
Predlog e.S Dravlje: umestitev plodnika na nevarnem oclseku.

i6. Umiritev hitrosti na cesti Pod Karnno gorico
Predlog iS Dravlje: na zgoraj omenjenem ociseku ceste Pocl Kamno gorico se naj postavi
stacionarni radar.

7.

8.

9.

Stran 7 od B



Po zakljudeni razpravije predsedujodi dal na glasovanje:

PREDLOG SKLEPA 3I.IIS.
Svet dS Drar4je Mestne obdine Ljubljana se je seznanit s predlogom prometnih ureditev za
obmogie CS Dravlje.
Svet CS Dravlje Mestne obiine Ljubljana posreduje predlog prometnih ureditev pristojni
sluZtri MOL v obravnavo. Na podlagi oblikovanega predloga prometnih ureditev 

-Svet 
iiS

Dravlje na prihodnjo sejo Sveta povabi Odsek za promet Mestne uprave Mestne obtine
Ljubljana.

Navzodih je bilo I dlanov Sveta.
Opredelilo se je B dlanov Sveta.
Zaje glasovalo B dlanov Sveta.

Sklep 7/5 je bil sprejet.

AD 8.

VKLJUEITEV KULTURNO UMETNISKEGA DRUSTVA LUMIN
V PROGRAM ES DRAVLJE ZA MLADINO, AKTIVNO STAROST IN

MEDGENERACIJSKO SODELOVANJE

ilani Sveta iS Dravlie so prejeli gradivo - osnutek statuta in vlogo, pred sejo Sveta. predsedLrjodi je
predstavil druStvo in moZnosti sodelovanja.

Po zakljudeni razpravije predsedu.iodi dal na glasovanje:

PREDLOG SKLEPA ST.8IS:
Svet ietrtne skupnosti Dravlje Mestne obiine Ljubljana vkljutuje Kulturno umetnibko
dru3tvo Lumin v Program CS Dravlje za mlaclino, aktivno starost in medgeneracijslo
sodelovanje ob predloiitvi dokazil o ustanovitvi.

Navzodih je bilo 8 dlanov Sveta.
Opredelilo se je B dlanov Sveta.
Za.je glasovalo 8 dlanov Sveta.

Sklep 8/5 je bil sprejet.

Predsedujodi je ugotovil, da.ie dnevni red izdrpan. Sejo Sveta ietrtne skupnosti Dravlje je zakljudil
ob 19:05 uri. o

Zapisala:
Naftf4KrZan

UK- Ma_rko Zibelnik
I PredSednik Sveta

eet$ne sftupnqsti Dravlje
Mestrre <i'b.di ne! Lj ublj ana

ffi#

Stran 8 od I


